





Welcome to the Maryland Gospel Church Online Worship

歡迎光臨馬利蘭福音教會 網上敬拜聚會 Worship Service starts at 10 am EDT Sundays 敬拜聚會時間:

每主日美東時間早上十時正

Zoom Meeting ID : 283-390-5153

Passcode 密碼: 392766







本主日信息:

曠野

馬可福音 1: 12-15

講道: 何曉彤 牧師

翻譯: 曹郁芬 姊妹

This Sunday's Message:

The Desert

Mark 1: 12-15

Preacher: Pastor Tom He

Interpreter: Sister Nadia Tsao

拜 程 序 崇

領會主席: 關潤明 弟兄 主曆2022年5月8日

主席

牧長

會

會

會

眾

眾

長

席

眾

宣召禱告 呂韻梅 姊妹 敬拜讚美詩 禱 牧 何曉彤 牧師 信息 曠野 翻譯: 曹郁芬 姊妹 馬可福音 1: 12-15 回應詩歌 三一頌 祝福

迎賓、報告

獻

Order of Worship

May 8, 2022

Moderator: Brother Eddie Kuan

Call to Worship Moderator

Worship Songs Sister May Lu

Pastoral Prayer Pastor/Elder

Message The Desert Pastor Tom He

Interpreter: Sister Nadia Tsao

Scripture Mark 1: 12-15

Response Song

Doxology

Benediction

Announcements

Offering

Congregation

Congregation

Pastor/Elder

Moderator

Congregation

背誦經文 Bible Memory Verse

- 上週背誦經文是: 馬太福音7:24 "所以,凡聽見我這話就去行的,好比一個聰明人,把房子蓋在磐石上;
- "Matthew 7:24" Therefore everyone who hears these words of mine and puts them into practice is like a wise man who built his house on the rock."
- 本週背誦經文是:馬太福音7:25 "雨淋·水沖·風吹· 撞著那房子·房子總不倒塌·因為根基立在磐石上。
- "Matthew 7:25" The rain came down, the streams rose, and the winds blew and beat against that house; yet it did not fall, because it had its foundation on the rock."

1. 感謝主我們終於重啟實體聚會了!

Praise the Lord that we resumed the in-person Sunday worship service.

2. 請為關懷探訪工作代禱。

Please pray for care and visitation ministry.

3. 請為5月14日的浸禮聚會代禱。

Please pray for the baptism ceremony on May 14.

4. 請為6月4-5日鄭立新牧師帶領的特會代禱。

Please pray for the special gatherings by pastor Lenny Cheng on June 4-5.

- 5. 請為 "幸福小組"的跟進工作和初信造就課程代禱。 Please pray for the follow-up work of the Happiness Group Ministry and the new believer class.
- 6. 請為"聖經輔導"和"司提反事工"代禱。 Please pray for Biblical Counseling and Stephen Ministry.
- 7. 請為暑期各個團契小組的聚會代禱。
- Please pray for the Bible Study on Friday and for the small group gatherings through the week.
- 8. 為烏克蘭代禱。
- Please pray for Ukraine.

- 9. 為美國代禱。 Please pray for the US.
- 10. 為受逼迫的主內肢體代禱。
 Please pray for the brothers and sisters who are under persecutions.
- 11. 請為每個主日忠心參與各項服事的同工們感恩,並為他們的服事代禱!

We give thanks to the Lord for all coworkers who faithfully serve on Sundays. Please remember their service in prayer!

12. 請繼續為身體軟弱的和有需要的肢體代禱,包括:楊修微和兒子胡祐銘、林清源和黃鎮君、趙芳、王潔行的母親、楊守華、劉江倫、巫開明、彭澤寧、高秋秋、蔣姝妍父母、章賢方、何牧師的母親、汪青和家人等。

Please continue to pray for Vivian Yang and Vincent (son), Catherine and Simon Widjaja, Fang Zhao, Jiexing Wang's mother, Shouhua Yang, Solomon Liou, Kaiming Wu, Ephraim Pang, Qiuqiu Gao, Susan Rofe's parents, Xianfang Zhang, pastor He's mother, Nina Wang and family and others.